
Oh Se-Yeol
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Date: 14 March - 27 April 2024
Opening Reception: 14 March (Thursday) 6 - 8pm
Venue: Soluna Fine Art, GF, 52 Sai Street, Sheung Wan, Hong Kong

Oh Se-Yeol, Untitled, 2022, Mixed media on canvas, 162.2 x 130 cm.

  Soluna Fine Art is proud to present the first solo exhibition of Korean contemporary artist Oh Se-Yeol
with the gallery. Known as a ‘master painter’ in Korea, Oh has embarked on a creative journey for
over five decades. The exhibition will showcase Oh’s latest works completed between 2020 and
2024, along with selected oeuvres from the past. Inheriting the essence of Korean monochrome
movement, Oh challenges the conventional notions of paintings by incorporating scribbles, objects
and collages into his works. Covering the monochromatic background with repetitive numbers,
sometimes interrupted by the presence of everyday objects, Oh’s works resemble a childhood diary
or chalkboard doodles. He uses simple pictorial language, in which each symbol is open to
interpretation, inviting the audiences to reconnect with their own memory and reclaim the lost
innocence of their inner child.
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The exhibition will be on view at Soluna Fine Art from 14 March to 27 April 2024, with an opening
reception on 14 March (Thurs) at 6 - 8 pm.

Oh Se-Yeol’s works will also be featured in the ninth edition of Art Central from 28 to 31 March 2024.

Please confirm your attendance here by clicking on the RSVP button.

About Oh Se-Yeol
Oh Se-Yeol (b. 1945 in Seoul, Korea) obtained B.F.A in painting from Seorabeol University of Arts
and received his M.F.A from Chung-Ang University Graduate School of Arts in Seoul. By using
numerous materials such as oil paint, acrylic paint, conte, gouache in his works, Oh’s unique
creations aren't confined to any type of art. He often incorporates youthful elements such as
scribbles of numerical digits and collages of everyday objects into his paintings, expressing childlike
innocence and purity. Despite living through the Korean War and witnessing the country’s rapid
social development, Oh’s works focus on personal memory rather than collective ones, inspiring
audiences to interpret his works through their own imaginations and emotions.

Since the 1970s, Oh has exhibited extensively both domestically and internationally, including
Hakgojae Gallery in Korea, Galerie Vazieux in France, Pontone Gallery in UK, Korean Cultural Center
in Belgium, and more. His works are acquired by numerous museums and private collections,
including National Museum of Modern and Contemporary Art, Korea, Leeum Samsung Museum of
Art, Frederick R. Weisman Art Foundation.

* * *

About Soluna Fine Art

Soluna Fine Art is a gallery specializing in contemporary fine art and craft. Our mission is to revitalize
multicultural aesthetics and philosophy by showcasing exquisite works by established and emerging
artists with traditional values in contemporary dialogue. Works by artists represented by Soluna Fine
Art can be found in private collections and institutions worldwide. Our annual program includes
exhibitions, fairs, educational initiatives, and multi-disciplinary collaborations on an international level.

Soluna Fine Art
GF, 52 Sai Street, Sheung Wan, Hong Kong
Opening hours: Tuesday - Saturday, 10am – 6pm

For press inquiries, please contact:
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Bess Yung: bess@solunafineart.com or +852 9554 5272

Download Press Kit:
https://drive.google.com/drive/folders/1BSrMTSF1or9lWEiTSt9RNa8CpCtWjwY2?usp=sharing

Highlight Artwork Image:
https://drive.google.com/drive/folders/1vs_vAgfYxYaQ0_rSxy2ErAeVT56_A54d?usp=drive_link

Follow Soluna Fine Art:
Instagram (@solunafineart),
Facebook (facebook.com/SolunaFineArt),
Artsy (artsy.net/soluna-fine-art)
#SolunaFineArt
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吳世烈同名個展

吳世烈（1945年生於韓國首爾市）

展出日期：2024年3月14日至4月27日
開幕：2024年3月14日（星期四）下午6時至8時
地點：香港上環西街52號地下 Soluna Fine Art

吳世烈,無題, 2022,混合媒介畫布, 162.2 x 130厘米

Soluna Fine Art誠意呈獻韓國當代藝術家吳世烈與畫廊的首次同名個展。作為在韓國享負盛名的大

師級畫家，吳世烈在藝術創作領域持續深耕超過五個世紀。是次展覽將展出吳世烈於2020年至

2024年間完成的全新作品，並回顧藝術家的部分早期創作。承襲韓國單色畫運動精神的同時，吳世

烈為其繪畫作品加入塗鴉、圖像、拼貼等元素，打破傳統繪畫的既定形式。吳世烈的作品容易讓人

聯想起兒時的日記或黑板上隨心繪畫的亂筆，他在單色背景上反覆塗寫數字，並偶爾穿插日常生活

中常見的物件。吳世烈透過簡單直接的圖像語言，利用可被自由解讀的符號，邀請觀眾喚起屬於自

己的記憶，重拾內在童心的單純與美好。
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吳世烈同名個展將於2024年3月14日至4月27日期間展出，並於3月14日（星期四）下午6時至8時舉

行開幕儀式。

吳世烈的作品同時亦會於2024年3月28日至31日在第九屆Art Central中展出。

請透過連結內的RSVP按鈕確認出席。

關於吳世烈

吳世烈1945年生於韓國首爾，畢業於韓國徐羅伐藝術大學繪畫系，並從韓國中央大學取得藝術碩

士學位。吳氏的作品運用多種材料如油彩、丙烯顏料、炭筆、水粉，不拘泥於任何藝術形式的限制。

他經常將數字塗鴉及日常用品拼貼等充滿童心的元素融入繪畫當中，表達出原始童稚的天真純粹。

儘管經歷過韓戰並見證社會的急遽變遷，吳世烈的作品著重於個人記憶而非集體敘事，啟發觀眾透

過自己的想像和情感來詮釋他的作品。

自七十年代起，吳氏於韓國及海外均有展出，包括韓國學古齋畫廊、法國Vazieux畫廊、英國Pontone
畫廊、駐比利時韓國文化院等。他的作品亦被韓國國立現代美術館、韓國Leeum三星美術館、美國

魏斯曼美術館等多個著名美術館及私人團體收藏。

* * *

關於Soluna Fine Art

Soluna Fine Art是一家精於當代藝術和工藝的畫廊，致力於展示成熟和新興藝術家兼備現代詮釋

意義和傳統價值的作品，激發人們對多元文化美學和哲學的興趣。Soluna Fine Art 所代理的藝術家

作品均被納入世界各地的私人收藏和機構。我們歷年的項目包括展覽、博覽會、教育計劃和國際的

多元合作項目。

Soluna Fine Art
地址：香港上環西街52號地下

營業時間： 星期二至星期六｜上午十時至晚上六時

任何媒體查詢，請聯絡：

Bess Yung翁溢詩：bess@solunafineart.com或 +852 9554 5272
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下載媒體資料：

https://drive.google.com/drive/folders/1BSrMTSF1or9lWEiTSt9RNa8CpCtWjwY2?usp=sharing

精選作品：

https://drive.google.com/drive/folders/1vs_vAgfYxYaQ0_rSxy2ErAeVT56_A54d?usp=drive_link

關注 Soluna Fine Art:
Instagram (@solunafineart),
Facebook (facebook.com/SolunaFineArt),
Artsy (artsy.net/soluna-fine-art)
#SolunaFineArt
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